
  

 

 

 

     

     Mørkøv d. 23.10.2023 

 

Udtalelse vedr. forslag om nye kriterier for kørsel af elever til specialtilbud 

 

Skolebestyrelsen ser positivt på det nye forslag om kriterier, for befordring af elever der skal køres til specialun-

dervisningstilbud.  

Vurderingen fra skolebestyrelsen er, at der ved ny visitationer foretaget i visitationsudvalget må antages, at der 

bliver en ensartet tilgang til sagsbehandlingen.  

Det at kriterierne adskilles mellem almenkørsel og specialkørsel, ser vi som en fordel.  

 

Vi vil dog gerne anmode om at flg. præciseres: 

• Kriterie 3 (taxa) 

• Om kørsel (taxa) er i skoletiden eller også omfatter SFO 

 

Venlig hilsen  

Skolebestyrelsen på Kildebjergskolen 

 


